
ÒHa arribat el moment de fer un pas al costatÓ

Per qu� ha pres aquesta decisi�?La pol�tica no �s per tota la vida. Ja fa dotze anys que s�c aqu�. He donat de mi

tot el que he pogut per Lloret i els seus ciutadans, per� tamb� crec que ha arribat el moment de fer un pas al

costat i donar pas a gent nova. A Converg�ncia en aquests moments hi ha molta gent jove amb ilálusions, nom�s

per respecte a ells i al municipi ja toca fer aquest pas. I a par t, tamb� tens un negoci, una fam�lia...Si hagu�s

estat un mandat pol�ticament m�s pl�cid, s'hauria tornat a presentar?No ho crec. Encara que la situaci� pol�tica

hagu�s estat diferent, quan ja fa 12 anys que ets al govern i tens joves darrere que en tenen ganes i veus que hi

ha ilálusi�, hauria pres la mateixa decisi�. Tamb� vull agrair la valentia del regidor d'Esquerra per haver-se integrat

en un govern en minoria.El cas Clotilde ha inf lu�t en la seva decisi�?No. El cas Clotilde no va ser el moment m�s

dif�cil. Va ser molt m�s dif�cil d'assumir quan hi va haver l'assassinat d'aquell noi o els aldarulls de l'agost del 2011.

Espero, per�, que el cas Clotilde es resolgui abans de l'estiu.I qu� �s el que m�s destaca en positiu del seu

mandat?Que, malgrat com estan les coses, hem recondu�t i millorat la situaci� econ�mica de l'Ajuntament. El

que m�s em preocupava �s que Lloret es qued�s sense pressupostos, i hem pogut aprovar-los amb la

complicitat i l'acord del PSC i Iniciativa.�s la seva retirada de la pol�tica?No ho s�. No es pot dir mai que

d'aquesta aigua no en beur�. Per� com a m�nim de la pol�tica municipal, segur que s�.Se sap qui el substituir�?No,

encara no.Creu que ha de ser alg� de dintre de l'actual govern?Jo no far� cap proposta; me'n mantindr� al

marge. Per descomptat, donar� supor t i ajuda al candidat, sigui qui sigui. I jo no haur� de pensar ni en la

campanya electoral ni en la llista. Podr� estar f ins l'�ltim dia al 200% a l'alcaldia.Hi ha d'haver relleu

generacional?Hi ha d'haver un relleu generacional, per� l'alcaldia de Lloret �s una alcaldia complicada i

requereix cer ta experi�ncia. Per� hi ha d'haver regeneraci� pol�tica.Fent balan�, ha valgut la pena?S�. Ha valgut

la pena. Tens molts m�s moments dif�cils que pl�cids. Moltes m�s situacions dures que alegries. Per� t'empor tes

una gran experi�ncia. I al f inal sempre et quedes amb els bons moments.
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